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Práci hodnotím celkově stupněm
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Využití poznatků a informací získaných ze studia  a z praxe:

Kontrola plagiátorství vykazuje 0 podobných dokumentů. Nejedná se tedy o plagiát.

Student v první části práce analyzoval provoz na trati 323 a zabýval se myšlenkou zvýšení konkurenceschopnosti ŽD oproti AD. Vzhledem 

k přípravě modernizace této trati však nechtěl posuzovat změny na infrastruktuře, ale zaměřil se na vložení spěšných vlaků či změnu Os 

na Sp. Na základě anaýzy pak provedl matematický výpočet jízdní doby Sp vlaku, který porovnal s aplikací KADR. Svým návrhem dosáhl 

významného zkrácení JD a to o cca 30 %, což je kratší JD než u AD v relaci Frenštát - Ostrava. Práce je zajímavým vstupním podkladem pro 

organizátora dopravy. 

Jaký vliv na Vaše řešení bude mít připravovaná modernizace této trati?


